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  Referat  
Møde i det Lokale Uddannelses Udvalg for  

Transport og Logistik 

Emne: Ordinært møde 
 
Formål med mødet:  

Mødeleder: Nana Rask 

Referent: Nana Rask 

Dato: 27. februar 2023 

Varighed: 13:00 – 14:30 

 
 

Indkaldte:  
Nana Rask 
Finn Brakhage Jacobsen 
Henrik Zinck 
Kurt Jørgensen 
 
Lasse Holm Juhler 
 
Steve Belting 
Morten Stig Kristensen 
 
Afbud: 
René Dupont 
Bodil Søllingvrå  
 

 
Dagsordenspunkt:  Drøftelse og Konklusion:  

Referat fra sidste 
møde 

Referaterne er på skolens hjemmeside  

Nyt fra 
formanden/udvalgets 
medlemmer 

Lasse: 

Travlt 

 

Steve: 

Der er overenskomstforhandlinger.  

 

Morten: 

Vintersæsonen er ved at være slut.  

Lidt færre store udgaver, men det står ikke stille.  

Nyt fra skolen Som en konsekvens af skolens dårlige økonomi i 2022 blev der i 
efteråret foretaget en større fyringsrunde. Ca. 20 medarbejdere blev 
afskediget.  
På Lundsbjerg blev en lille håndfuld medarbejdere afskediget.  
Samtidig var der rokade i ledelsen hvilket betyder, at Nana nu også har 
ansvaret og den daglige ledelse af HTX afdelingen i Aabenraa (Stegholt) 
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8. februar blev der afholdt matchmaking event. Syv virksomheder og 
læremestre havde taget imod invitationen og var mødt op for at hilse 
på vores lager- og terminalelever og deltage i speeddating. 
 
Arrangementet var meget vellykket. Alle elever fik tilbudt yderligere 
samtaler og flere elever lavede aftaler om praktik i virksomhederne, så 
alt i alt tyder det på, at arrangementer munder ud i indgåelse af 
uddannelsesaftaler for de flest elever. 
Deltagende virksomheder: OJ Electronics, ABL Food, TUR, Still 
Danmark, Dansani, Danfoss og Scan-Pot. 
 
General snak om mulighederne for efteruddannelse og retten til fuld løn 
under uddannelse.  
 
Hos chaufførerne bliver der lavet en del flere RKV’er end vi tidligere har 
gjort.  
Pæne tilmeldingstal til AMU for tiden.  
Vi kører pt. ikke AMU bus-uddannelse, men bussen lejes ud.  
 
Det er fortsat svært at fastholde lærlingene i uddannelse.  
 
Det er tid til at søge AUB (arbejdsgivernes uddannelses bidrag) midler. 
Finn har lavet et udkast til en ansøgning, som medlemmerne skal 
melde tilbage på.  
Ansøgningen vægter arbejdet med særlige elevgrupper (diagnoser).  
Hvis udvalget bakker op om ansøgningen, så sendes den videre til TUR i 
næste uge (uge 10). 
Projekter skal – hvis det godkendes – kører fra juni i år (2023) til juli 
næste år (2024). 
 

Nyt fra TUR  TUR havde i sidste uge årets første dialogmøde med både EUD og AMU.  
 

Eventuelt Hvad har I brug for af kurser og efteruddannelse? 

- F.eks. droneflyvning  

 

Datoer for de næste møder (se mail) 

 

 


